
Високи  представник  посјетио
Меморијални  центар  у
Сребреници

Високи представник Кристијан Шмит је говорио данас на отварању
изложбе  у  Меморијалном  центру  Сребреница-Поточари.  Изложба,
организована уз помоћ Балканске истраживачке мреже и Амбасаде
Холандије,  обухвата  стотину  личних  прича  лица  која  су
преживјела геноцид у Сребреници, снимљених у протеклих годину
дана, као и артефакте и предмете који су припадали жртвама.

Високи  представник  је  истакао  важност  процеса  помирења  у
босанскохерцеговачком друштву и односа према жртвама и лицима
који су преживјеле геноцид у Сребреници, као и све друге ратне
злочине  почињене  у  Босни  и  Херцеговини.  “Не  смијемо  да
дозволимо да сјећање на жртве изблиједи, да га се окаља или
негира. Жртве нису само бројке, већ лица са својим животним
постигнућима  као  и  тежњама  и  сновима  који  су  остали
неостварени. То је основни цивилизацијски стандард и ко год
жели  да  буде  сматран  дијелом  цивилизованог  свијета  не  би
требао имати проблема са тим”, рекао је високи представник
Шмит.

Проучавање онога што се десило и зашто се десило не значи
живјети у прошлости. Ради се о утврђивању правде и истине како
би помирење имало шансу и како би људи могли да живе мирно у
садашњости и будућности. “Наслијеђе данашње генерације треба
бити да будућим генерацијама не остави препреке у разумијевању
онога што се десило у прошлости. Када познајемо чињенице и оно
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што  се  десило,  имамо  боље  изгледе  за  добру  будућност
босанскохерцеговачког друштва, посебно за породице жртава и
све преживјеле”, закључио је високи представник.


